
 

 

Referat af bestyrelsesmøde tirsdag den 1. april 2025, kl. 19.30 – 21.15. 

Deltagere: Morten Kyst, Per Isaksen, Hanne Moustgaard, Niels Brødsgaard, Anders Lindstrøm, Jens 

Kildemoes, Jan Østergaard, Anne Esbensen. 

Fraværende: Stefan Vingborg Andersen. 

 

Dagsorden: 

1. Referat fra bestyrelsesmøde den 11. februar 2025 

2. Udkast til regnskab for 2024 

3. Program for 2025 – presse, markedsføring, billetsalg, indkøb etc. 

4. Praktiske spørgsmål vedr. hus og område – herunder evt. nyt forsøg med dato for 

arbejdshandskedag 

5. Generalforsamling den 8. maj 2025 – godkendelse af indkaldelse og annonce 

6. Udleje af servicebygningen formiddag/eftermiddag lørdag den 12. juli til fejring af Rud Lynge 

Jacobsens 90-års fødselsdag 

7. Næste møde 

8. Eventuelt. 
 
 

Referat (konklusion): 

 

1. Referat fra  bestyrelsesmøde den 11. februar 2025 

Godkendt. 

 

 

2. Udkast til regnskab for 2024 

Per gennemgik regnskabstal for 2024, som han kort tid før havde sendt med mail til bestyrelses- 

medlemmer. Årets normale drift ser fornuftig ud, men der er underskud primært pga. udgifter til 

rådgivning angående udviklingsprojektet. 

Der var enighed om, at regnskabet skal tilføjes selvstændigt afsnit om udviklingsprojektet, hvor der 

også skal registreres tilgodehavender ved udgangen af 2024. 

Det aftaltes, at Morten sender bevillingsbrev fra Real Dania (underværksbevilling) til Per, som 

registrerer ændringer i regnskab 2024, hvorefter justeret regnskab fra revisor fremlægges senere. 

 

 

3. Program for 2025 – presse, markedsføring, billetsalg, indkøb etc. 

Der var enighed om følgende program for 2025: 

- 13/5-21/8 kl. 18-20   Veterantræf på Amfi torsdage i lige uger 

- 25/5 kl. 15.00     Amin Jensen m.fl. 

- 9/6 kl. 09.30/11.00    Fælles pinsegudstjeneste 

- 23/6 kl. 19.00     Sankt Hans aften 

- 28/6 kl. 15.00     Bryan Adams Jam 

- 3/8 kl. 15.00     På Slaget 12 

- 15/8 kl. 18.00     Kongelig Sommeropera, 

som allerede er lagt ind på hjemmesiden, og Morten sender pressemeddelelse om programmet. 



 

Stefan og Morten lægger koncerter ind på Place2Book med priser som i 2024 = 210 kr. i forsalg og 

250 kr. ved indgangen og med angivelse af, at billet i forsalg senest kan købes kl. 12.00 dagen før 

koncert. Jens blev udpeget som gruppeleder for billetsalg, herunder mulig scanning af billet. 

Markedsføring blev aftalt til at være kommunens info-skærme, TV Kalundborg og 3 ugeaviser 

(Kalundborg, Odsherred og Holbæk), idet Morten også sender pressemeddelelse før hver koncert. 

Endvidere bestiller Morten bannere til portal og 2.000 flyere med program til uddeling. 

Indkøb til sæsonens arrangementer aftaltes således: 

- Morten drikkevarer 

- Niels  alle varer til salg af grillpølser 

- Stefan fadøl (kun Tuborg Classic) 

- Hanne/Jan diverse lagervarer, små vinflasker, 3 slags skærekager. 

 

 

4. Praktiske spørgsmål vedr. hus og område – herunder evt. nyt forsøg med dato for 

arbejdshandskedag 

Det aftaltes, at Per bestiller Bjarne til renholdelse af kanten ved scenen. 

Arbejdsdag anses for ønskelig inden sæsonstart og blev foreslået at være 3/5, 10/5 eller 17/5. Niels 

sender skema til besvarelse/afkrydsning af mulig dato. 

 

 

5. Generalforsamling den 8. maj 2025 – godkendelse af indkaldelse og annonce 

Mortens udsendte udkast til brev med indkaldelse og annoncetekst blev godkendt. 

 

 

6. Udleje af servicebygningen formiddag/eftermiddag lørdag den 12. juli til fejring af Rud Lynge 

Jacobsens 90-års fødselsdag 

Der var enighed om udleje til Rud for 1.500 kr. + rengøring. Morten giver besked til lejer og 

undersøger, om Surf Klubben har arrangementer den dag. 

 

 

7. Næste møde 

Torsdag den 8. maj 2025 efter generalforsamlingen. 

 

 

8. Eventuelt 

Morten underskrev og Jan sender ansøgning om alkoholbevilling for 2025. 

 

Jens orienterede om forløb ved deltagelse i møde om Kunst- og Kulturnetværket, og at han er 

forhindret i at deltage i kommende møder, der er planlagt til 9/4 og 12/6 begge kl. 16 – 18, hvilket 

blev taget til efterretning, og det aftaltes, at Jens giver arrangør besked om, at Morten deltager. 

 

Morten fortalte, at der til udviklingsprojektet er sendt ansøgning til ”Få det fikset puljen” til anlæg 

af sti. 

 

Vedtægter eksisterer kun i papirudgave. Jan lovede at scanne dem ind og sende til bestyrelses- 

medlemmer. 

 

 

 

Referent: Anne Esbensen 


